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Ärende 4  
Upplåtelse av tomträtt i Saltsjöbaden för byggnation och drift av nya Näckenbadet 
 
Protokollsanteckning 
Jan-Eric Jansson (KD) lät anteckna följande för Kristdemokraternas kommunstyrelsegrupp. 

”När Nacka kommunfullmäktige hösten 2015 tog det efterlängtade beslutet att ersätta det 
uttjänta Näckenbadet med en ny simhall, fanns ett bra förslag till placering av den nya simhallen – 
Fisksätra. Det var ett förslag som var bra för alla. För de boende i Saltsjöbaden, i Fisksätra och i 
andra områden längs saltsjöbanan. Det var bra för skolbarn och det var särskilt bra för de i 
Fisksätra som i högre grad än andra Nackabor behöver simträning. 

Kommunfullmäktige valde ändå alternativet Neglinge, exakt samma plats som det gamla 
Näckenbadet. Därför blev det nödvändigt att bygga en tillfällig simhall att använda under 
byggtiden. 

Kostnaden för den tillfälliga simhallen har efter hand ökat. Denna onödiga kostnad – enbart för 
den tillfälliga simhallen – är därmed uppe i 36 miljoner kronor. Det är enligt Kristdemokraternas 
uppfattning illa använda skattemedel. 

Nu gäller emellertid frågan om det över huvud taget ska finnas en simhall för Saltsjöbads- och 
Fisksätraborna. Därför röstar vi för den aktuella upplåtelsen med tomträtt. Men eftersom vägen 
dit inneburit ett olyckligt slöseri med skattepengar, har vi tvekat.” 

 


